
	

	

R	E	F	E	R	A	T		

Bestyrelsesmøde	
Tid:	torsdag	d.	16/5	2024	kl.	18:30.	

Sted:	Onlinemøde.	

Inviteret:	Palle	Nielsen	(formand),	Bo	Lorenzen	(kasserer),	Henrik	Stuhr,	Jesper	Kierkegaard,	

Luca	Holt,	Marie	Christensen,	Bjørn	Ulriksen	(suppleant).	

Udover	bestyrelsen	deltager:	Michael	Yde	(referent).	

Afbud:	Søren	Hyllegaard.	

	

	

1. Godkendelse	af	dagsorden	

a. Ingen	ændringer	

2. Underskrivning	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	

a. Underskrives	ifm.	Årsmødet	2024.	

3. Orientering	fra	Driftsleder	v/Michael	

a. Der	skal	foretages	arbejdstidsregistrering	når	ny	EU-lovgivning	træder	i	kraft	pr.	

1.	juli	2024.	Bestyrelsen	besluttede	at	det	nye	krav	skal	efterkommes	og	Michael	

Yde	indkøber	den	software	som	DIF	anbefaler	og	de	andre	specialforbund	

allerede	har	taget	i	brug.	Herefter	formidles	information	til	de	relevante	ansatte.		

DIF	har	ændret	på	den	økonomiske	ramme	for	Skole	OL	fremadrettet.	Vi	skal	

ikke	betale	deltagergebyr	til	DIF	fremadrettet.	Fremadrettet	overgår	økonomien	

til	Danmarks	Brydeforbund,	hvor	vi	modtager	et	beløb	pr.	Skole	OL-stævne.	Den	

nye	samarbejdsaftale	med	DIF	om	Skole	OL	blev	godkendt.	Michael	Yde	skal	

underskrive	og	indsende	til	DIF.	

	 	



	

	

4. Forbundets	økonomi	og	budget	for	2024	v/Palle	

a. Vi	modtager	nu	periodisk	regnskab	når	der	er	behov	og	når	der	

holdes	møde.	Det	nye	konteringssystem	fungerer	efter	hensigten.	Vi	

gennemgik	nogle	poster	som	muligvis	kræver	justering	af	budgettet	senere.		

5. Orientering	om	det	strategiske	arbejde	2022-2025	v/Michael	

a. Strategiseminaret	afholdes	enten	den	2.-3.	august	eller	9.-10.	august.	Datoen	

fastsættes	hurtigst	muligt	efter	forbundets	årsmøde.		

b. Jf.	strategiaftalen	med	DIF	skal	der	nu	foretages	kortlægning	af	trænere	i	

brydeklubberne.	Dette	skal	ske	bl.a.	mhp.	at	opnå	bedre	målretning	af	

kommunikation	til	trænere	ift.	fx	træneruddannelse	og	trænernetværk.	

Endvidere	skal	breddetilbud	og	stævner	kunne	ramme	den	enkelte	træner	og	

ikke	blot	formænd/cheftrænere	i	klubberne.	Med	kortlægningen	skal	vi	også	

opnå	bedre	kendskab	til	trænerne	ift.	demografi,	uddannelsesniveau	etc.	

Bestyrelsen	kommer	til	at	forestå	det	arbejde	som	beskrives	i	en	mail	der	

fremsendes	separat.	Klubkontaktpersonerne	starter	arbejdet	inden	

sæsonafslutning.		

6. Seneste	nyt	fra	udvalgene	

a. Eliteudvalget	v/Søren	

i. Søren	Hyllegaard	har	meldt	afbud	til	dette	møde	og	punktet	udgår.	

Eftersom	Søren	Hyllegaard	ikke	modtager	genvalg	som	næstformand,	

forventes	det	at	Palle	Nielsen	overtager	som	bestyrelsens	kontaktperson	

i	udvalget.	



	

	

b. Ad-hoc	udvalget	”Dommeruddannelse”	v/Michael	

i. Der	er	pt.	ikke	planer	for	dommeruddannelse	i	efteråret	

2024.	Mathias	Bauer	har	bestået	UWW	dommerkurset	i	

Rumænien	i	april	2024.		

c. Etablering	af	ad-hoc	ungeudvalg	mhp	dommerrekruttering	af	unge	

i. Der	skal	etableres	et	nyt	ad-hoc	udvalg.	Det	er	ønsket	af	det	kommer	til	

at	bestå	af	deltagere	op	til	35	år.	Mathias	Bauer	har	tilbudt	at	være	

tovholder).	

d. Etablering	af	ad-hoc	udvalg	vedr.	holdmesterskabet	

i. Der	skal	etableres	et	nyt	ad-hoc	udvalg.	Det	er	ønsket	af	det	kommer	til	

at	bestå	af	deltagere	op	til	35	år.	Luca	Holt	har	tilbudt	at	være	tovholder).	

7. Status	på	evaluering	af	firstmoverklubber	ift.	honoreret	trænerindsats	v/Palle	

a. Ordningen	nedlægges	pr.	30/6-24,	da	klubberne	slet	ikke	–	eller	kun	i	meget	

ringe	grad	-	har	levet	op	til	de	af	kontrakten	fastsatte	krav.	Det	er	ikke	lykkes	at	

få	etableret	den	ønskede	synergieffekt,	hvor	firstmoverklubberne	går	forrest	og	

inspirerer	andre	klubber.	Både	i	samlingerne	og	i	Trænernetværket.	

8. Opfølgning	på	kontaktpersonordningen	i	brydeklubberne	v/Palle	

a. Bestyrelsen	gennemgik	kort	relevant	information	vedr.	deres	kontaktklubber.		

b. AK	DAN	starter	atter	aktiviteter	pr.	1/8-24.	Københavnerklubberne	er	gået	

sammen	om	i	et	samarbejde	der	bl.a.	indbefatter	fællestræning	med	en	fast	

træner.	



	

	

	

9. R-møde	2024:	rekruttering	af	nye	medlemmer	til	bestyrelsen	v/Palle	

a. Der	har	været	en	artikel	på	forbundets	hjemmeside	ift.	valg	til	

forbundsbestyrelsen.		

b. Der	er	styr	på	opgaverne	vedr.	dirigent-	og	referentrollen.	Ligeledes	forventer	

årsberetningen	at	være	klar	til	tiden.	

c. Bestyrelsen	drøftede	kort	hvilke	emner	der	skal	behandles	på	Ideseminaret	samt	

hvem	der	er	ansvarlig	for	hvilke	emner.	

d. Bestyrelsen	besluttede	hvem	der	skulle	kåres	som	årets	ungdomsklub,	årets	

bryder,	årets	leder,	årets	træner	samt	årets	dommer.		

10. Dato	for	næste	bestyrelsesmøde		

a. Vi	afventer	at	årsmødet	er	afholdt	d.	1.	juni	2024.	Michael	Yde	sørger	for	at	

indkalde	til	mødet.		

11. Eventuelt	

a. Intet.	


